
Beretning 2018 

 

I starten af året var der igen mulighed for at aflevere juletræer i en til lejligheden 

opstillet container – Containeren blev flittigt benyttet og mængden af henkastede 

juletræer på fællesarealerne efter nytår var væsentligt reduceret – hvorfor vi valgte 

at gentage tilbuddet i 2019. 

Vi fik i foråret fejet vejene af et ekstern firma – effekten var ikke helt som ønsket – 

og vi vil derfor forsøge med en fælles arbejdsaften den 26/4 kl. 17 – 18 – hvor 

kanterne på stamvejen skal fejes. Hvis fremmødet er tilstrækkeligt er det en 

overkommelig opgave og et plus for foreningens økonomi. 

Inddragelse af kontingent er normalt ikke den store udfordring – de fleste 

grundejere er tilmeldt PBS og betaler rettidigt. Den største udfordring er i 

forbindelse med ejerskifte – hvor bestyrelsen i en del tilfælde ikke bliver informeret 

om ejerskiftet. Vær venligst opmærksom på at sælger ifølge vedtægterne er 

forpligtiget til at videre give oplysninger om den nye ejer til Grundejerforeningens 

bestyrelse. 

Legehuset er blevet fjernet da fundamentet var råddent – en grundejer i foreningen 

ville gerne lægge de fornødne kræfter i at fjerne det og renovere det til eget brug. 

Bestyrelsen har i løbet af året henstillet til at der ikke henkastes haveaffald og græs 

på den ubebyggede grund ved den lille legeplads samt på øvrige grønne arealer i 

området.  Den henstilling vil vi hermed gerne gentage – nu foråret så småt er på vej. 

 

 

 

 

 

 


